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ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό Υγείας, κ. Α. Γεωργιάδη 

Θέμα: Η απαξίωση των νοσοκομείων Αγρινίου και Μεσολογγίου συνεχίζεται. 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Η προκήρυξη μόλις πέντε μόνιμων θέσεων γιατρών και για τα δύο νοσοκομεία του νομού 
Αιτωλοακαρνανίας έφερε την έντονη αντίδραση των υγειονομικών της περιοχής, όπως έγινε γνωστό 
μέσα από την ανακοίνωση που εξέδωσε η Ένωση νοσοκομειακών γιατρών της Αιτωλοακαρνανίας 
(ΕΙΝΝΑΑ) και αυτό γιατί το πρόβλημα είναι πολύ μεγαλύτερο αφού οι κενές οργανικές θέσεις και 
των δύο νοσοκομείων απαριθμούν σε πάνω από 50. Όπως γνωρίζετε,  τα νοσοκομεία του Αγρινίου 
και του Μεσολογγίου αντιμετωπίζουν τεράστιες ελλείψεις, και ταυτόχρονα είναι υποστελεχωμένα, 
ενώ έχουμε πολλούς γιατρούς που οδηγούνται σε παραίτηση. Επίσης οι μετακινήσεις σε ΚΥ που 
έχουν και αυτά ελλείψεις καθώς και σε νοσοκομεία εκτός νομού σε συνδυασμό με την συχνή 
υπερεφημέρευση των γιατρών για να μπορέσουν να ανταπεξέλθουν στα καθήκοντά τους καθιστούν 
απογοητευτική την εικόνα των δύο νοσοκομείων της Αιτωλοακαρνανίας.  
 
Όλα τα παραπάνω ταλαιπωρούν την Αιτωλοακαρνανία αρκετό καιρό ενώ επανειλημμένα έχετε γίνει 
δέκτης τόσο ερωτήσεων μου όσο και επιστολών των υγειονομικών της περιοχής. Η προκήρυξη 
τριών θέσεων στο ΓΝ Αγρινίου, (1 Διευθυντής Χειρουργικής, 1 Επιμελητής Β ΜΕΘ και 1 Επιμελητής 
Α Παθολόγος ή Καρδιολόγος για το ΤΕΠ και 2 θέσεων γιατρών στο ΓΝ Μεσολογγίου (1 Επιμελητής 
Β Παιδιατρικής και 1 Επιμελητής Α Παθολογίας) μόνο ως μία σταγόνα στον ωκεανό των ελλείψεων 
και της υποστελέχωσης των νοσοκομείων του νομού χαρακτηρίζονται από τους υγειονομικούς. Στην 
ανακοίνωσή της, η ΕΙΝΑΑ αναφέρει χαρακτηριστικά ότι είχε ζητηθεί η κάλυψη 10 οργανικών θέσεων 
σε κάθε ένα από τα δύο νοσοκομεία. Συγκεκριμένα αναφέρει ότι «…τις τελευταίες μέρες ζητήθηκε 
«επειγόντως» από το Υπουργείο Υγείας να ιεραρχηθούν 10 κενές θέσεις (από τις 34 μαζί με το 
ψυχιατρικό τμήμα)  για το Νοσοκομείο Αγρινίου και άλλες 10 κενές θέσεις (από τις 24) για το 
Νοσοκομείο Μεσολογγίου, από τις οποίες με υπηρεσιακό έγγραφο ενημέρωσε ότι θα προχωρήσει 
στην προκήρυξη του…» αναμένοντας τη σχετική προκήρυξη από τον περασμένο Νοέμβρη. Στο ίδιο 
μήκος κύματος βρίσκεται και η ανακοίνωση του Σωματείου Εργαζομένων Νοσοκομείου 
Μεσολογγίου, χαρακτηρίζοντας ως εμπαιγμό προς το νοσοκομείο την προκήρυξη δύο θέσεων 
γιατρών όταν οι ανάγκες είναι πολλοί περισσότερες με την υποστελέχωση να βρίσκεται στο κόκκινο 
ενώ όλοι συμφωνούν στην ανάγκη να προκηρυχθούν όλες οι κενές οργανικές θέσεις που έχουν 
ανάγκη και τα δύο νοσοκομεία.  
 
Όλα αυτά ενώ υπάρχουν τμήματα και στα δύο νοσοκομεία που βρίσκονται στο όριο της λειτουργικής 
κατάρρευσης και χρειάζεται άμεσα η ενίσχυσή τους. 
 
Ενδεικτικά, σύμφωνα με την ανακοίνωση της Ένωσης νοσοκομειακών γιατρών της 
Αιτωλοακαρνανίας αναφέρονται οι εξής θέσεις γιατρών που απαιτούν άμεση στελέχωση: 
 

https://sinidisi.gr/tag/nosokomeiakoi-giatroi-aitoloakarnanias/
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ΓΝ Αγρινίου: 1 χειρουργός, 1 εντατικολόγος, 1 αναισθησιολόγος, 1 αιματολόγος, 1 παθολόγος για 
το ΤΕΠ, 1 παιδίατρος, 1 γυναικολόγος, 1 νεφρολόγος, 1 ΩΡΛ, 1 ψυχίατρος. 
 
ΓΝ Μεσολογγίου: 1 μικροβιολόγος, 1 αναισθησιολόγος, 1 ορθοπεδικός, 1 αιματολόγος, 1 
γυναικολόγος, 1 ακτινολόγος, 1 χειρουργός, 1 παθολόγος, 2 γιατροί για το ΤΕΠ, 1 νευρολόγος. 
 
Επειδή η κατάσταση των νοσοκομείων στην Αιτωλοακαρνανία είναι απογοητευτική για την έννοια 
της δημόσιας υγείας σε ένα σύγχρονο ευρωπαϊκό κράτος και γίνεται ακόμα χειρότερη κάθε μέρα 
που περνάει, οι ελλείψεις και η υποστελέχωση δεν μπορούν να αντιμετωπίζονται αποσπασματικά 
αλλά με αποφασιστικές και ολοκληρωμένες λύσεις, 
 
Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 
 

1. Για ποιον λόγο προκηρύχθηκαν μόλις πέντε μόνιμες θέσεις γιατρών στα νοσοκομεία του 
Αγρινίου και Μεσολογγίου παρά το γεγονός ότι υπήρξε ειδοποίηση για τις ελλείψεις των δύο 
νοσοκομείων και είχε ζητηθεί να προκηρυχθούν δέκα οργανικές θέσεις γιατρών στο καθένα 
από τα δύο νοσοκομεία; 

2. Προτίθεστε να προκηρύξετε άμεσα όλες τις κενές οργανικές θέσεις που απαιτούνται για την 
αποτελεσματική λειτουργία και των δύο νοσοκομείων, με τα κατάλληλα κίνητρα, ώστε να 
προσελκυστούν οι γιατροί; 

 

     Αθήνα, 31 Μαρτίου 2025 

 
      Οι ερωτώντες βουλευτές 

 
 
 

     Χριστίνα Σταρακά 

 

 

                                                            Ιωάννης Τσίμαρης 




